
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 550 

 

На 20 юни 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Доклади по административни преписки.  

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева, Севинч 

   Солакова, Гергана Стоянова, Любомир Георгиев, 

   Красимир Ципов, Камелия Нейкова, Йорданка  

   Ганчева, Цветанка Георгиева, Георги Баханов. 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали.  

  Докладва: Росица Матева. 

3. Проекти на решения относно възстановяване на депозити на 

партии, коалиции и инициативни комитети, участвали в изборите на 

9 юни 2024 г.  

  Докладва: Любомир Георгиев. 

4. Искане за изплащане възнаграждения на ОИК.  

  Докладва: Силвия Стойчева. 

5. Промени в съставите на ОИК – Симитли и ОИК –

Бойчиновци.  

  Докладват: Красимир Ципов и Любомир Георгиев. 

6. Проект на решение относно регистрация на наблюдатели в 

изборите на 23 юни 2024 г.“. 

  Докладва: Любомир Георгиев. 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Емил Войнов, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Георги Баханов, Елка Стоянова, Ерхан 
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Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Гергана Стоянова. 

ОТСЪСТВАТ: Димитър Димитров и Цветозар Томов. 

 

Заседанието бе открито в 10,35 ч. и ръководено от госпожа 

Камелия Нейкова – председател на Централната избирателна 

комисия и от госпожа Росица Матева – зам.-председател на 

Комисията. 

 

*    *    * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Десет членове сме в залата - имаме кворум.  

Поради ползване на отпуск отсъстват колегите: Димитър 

Димитров и Цветозар Томов. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред:  

1 Доклади по административни преписки. Докладчици: Емил 

Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, Гергана Стоянова, 

Любомир Георгиев, Красимир Ципов, Камелия Нейкова, Йорданка 

Ганчева, Цветанка Георгиева, Георги Баханов. 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали. Докладчик: Росица 

Матева. 

3. Проекти на решения относно възстановяване на депозити на 

партии, коалиции и инициативни комитети, участвали в изборите на 

9 юни 2024 г. Докладчик: Любомир Георгиев. 

4. Искане за изплащане на възнаграждения на ОИК. 

Докладчик: Силвия Стойчева. 

Моля за вашите предложения по дневния ред. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма.  
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Преминаваме към точка първа: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, докладвам 

две писма от „Сиела Норма“ АД – вх. № ЦИК-МИ-15-354/16 и вх. 

№ ЦИК-МИ-15-354/18 от 18 юни 2024 г., с които ни изпращат част 

от екраните на машините и резултатните файлове. Във връзка с това 

моля за последващо одобрение на писмо до „Информационно 

обслужване“ АД, с което изпратихме резултатните файлове за 

проверка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Във връзка с предходния доклад е 

постъпило писмо от „Информационно обслужване“ АД с вх. 

№ ЦИК-МИ-15-421/1, с което ни уведомяват, че данните от 

резултатните файлове са прочетени успешно и са коректни. 

Докладвам го за сведение. 

Колеги, на предходното заседание гласувахме писмо до ГД 

„Жандармерия“, с което разрешихме на „Сиела Норма“ АД да внесат 

на „Карго-партнер“ ЕООД посочените в тяхното писмо плакати и 

листовки. Поради техническа грешка е пропуснато да се добави 

внасянето на самозалепващи се етикети и затова моля за последващо 

одобрение на писмо до ГД „Жандармерия“, с което разрешаваме на 

„Сиела Норма“ АД да внесат в склада самозалепващи се етикети. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 
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Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, на предходното 

заседание изпратихме проекта на транспортен план за изборите на 

23 юни 2024 г. на всички общински избирателни комисии за 

съгласуване. Получените отговори от общинските избирателни 

комисии са с вх. № ЦИК-МИ-11-417/1; № ЦИК-МИ-11-417/2; 

№ ЦИК-МИ-11-417/3; № ЦИК-МИ-11-417/4; № ЦИК-МИ-11-417/5; 

№ ЦИК-МИ-11-417/6; № ЦИК-МИ-11-417/7; № ЦИК-МИ-11-417/8; 

№ ЦИК-МИ-11-417/9; № ЦИК-МИ-11-417/10; № ЦИК-МИ-11-

417/11; № ЦИК-МИ-11-417/12; № ЦИК-МИ-11-417/13.  

Всички общински избирателни комисии са съгласни с 

транспортния план. Единствено ОИК – Опака, предлагат промяна на 

часа на получаване на двете машини. 

В тази връзка моля за последващо одобрение на писмо до 

„Сиела Норма“ АД, с което им указахме да коригират транспортния 

план и да ни го върнат коригиран за одобрение.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Любомир 

Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„Информационно обслужване“ АД с вх. № ЦИК-ЕПНС-15-1499 от 

18 юни 2024 г. С писмото ни изпращат два екземпляра на приемо-

предавателен протокол, с който „Информационно обслужване“ АД 

предава на Централната избирателна комисия един брой технически 

носител, съдържащ анализ на несъответствията в данните при 

провеждане на машинното гласуване по време на изборните на 

9 юни 2024 г.  

Анализът на несъответствията заедно с две приложения е 

качен във вътрешната мрежа в подпапката „ЦИК-ЕП/НС-15-1499“, 

така че него го докладвам за запознаване, а по отношение на приемо-



5 

предавателния протокол, предлагам да упълномощим председателя 

на Централната избирателна комисия  да го подпише и да се върне 

един екземпляр на „Информационно обслужване“ АД. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

други предложения?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева), против – няма.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

ОИК – Хитрино, с вх. № ЦИК-МИ-11-426/19.06.2024 г. С него 

колегите поставят въпроса относно реда за предаване на 

устройствата за видеонаблюдение след края на изборния ден. Тъй 

като приложимото Решение № 2601-МИ от 5 октомври 2023 г. 

определя устройствата за видеонаблюдение да се предават от ОИК в 

ден различен от деня, в който се предават останалите книжа и 

материали, колегите поставят въпроса дали могат да ги предадат 

устройствата в същия ден с останалите книжа и материали и тъй 

като въпросът засяга и останалите общински избирателни комисии, 

в които ще се произвеждат нови и частични избори на 23 юни 

2024 г., предлагам да изпратим писмо до всички общински 

избирателни комисии и до „Информационно обслужване“ АД, с 

което да им укажем реда за предаване на устройствата, а именно: в 

самия ден, когато предават и останалите книжа и материали. 

Проектът на писмо е в моята папка.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 
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Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева), против – няма.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„Карго-партнер“ ЕООД с вх. № ЦИК-15-176 от 31 май 2024 г., с 

което ни изпращат фактура за наем и складови дейности за месец 

май 2024 г.  

В тази връзка е изготвена докладна записка от директора на 

дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-25-121 от 18 юни 2024 г. 

Към фактурата е приложена справка и съответните складови 

документи. Складовите дейности са свързани с обработката на 

199 броя обучителни машини за гласуване, 240 броя СУЕМГ за 

извън страната, приемането на акумулаторните батерии от „Енерджи 

Сорс“ и смарт картите. Цените за извършените услуги отговарят на 

Приложение № 1 от Допълнително споразумение № 1, което е 

неразделна част от Договор № 24. Изготвен е контролен лист за 

извършване на предварителен контрол.  

Поради горното предлагам да вземем решение за плащане на 

стойността по фактурата за месец май 2024 г.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева), против – 2 (Севинч Солакова, 

Ерхан Чаушев). 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, във връзка с 

предстоящите частични и нови избори на 23 юни 2024 г. и 

изискванията на чл. 213б, ал. 4, т. 4 от Изборния кодекс предлагам да 

вземем решение за публикуване на интернет страницата на 

Централната избирателна комисия на публичните криптографски 

ключове.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 
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други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), 

против – няма.  

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо от община 

Сливен с вх. № ЦИК-МИ-17-306/2 от 14 юни 2024 г., с което, във 

връзка с писмо на Централната избирателна комисия с изх. № ЦИК-

МИ-17-306/1 от 30 май 2024 г., кметът на община Сливен ни цитира 

Решение № 1666-МИ от 8 ноември 2019 г. на Централната 

избирателна комисия. Незнайно защо се цитира това решение, след 

като то касае изтекъл мандат, но така или иначе той се обръща към 

нас с въпрос във връзка с изпратения му с писмо на Централната 

избирателна комисия – с посочения номер, изпълнителен лист, с 

който е осъдена ОИК – Сливен, да заплати на              Г.           И.            

Г.           3 950,00 лв. съдебни разноски, както и обстоятелството, че 

от ОИК – Сливен, до кмета на община Сливен е постъпило искане за 

плащане на разходи за командировка на член на ОИК – Сливен, в 

размер на 88,21 лв. за процесуално представителство във Върховен 

административен съд. Въпросът на кмета на община Сливен е: „Кой 

следва да изплати горепосочения разход?  

Колеги, припомням, че по повод на постъпила в Централната 

избирателна комисия молба от       Г.           И.                   Г. – с 

приложен оригинал на изпълнителен лист, изпратихме на община 

Сливен писмото за изплащане на присъдената на лицето сума. Сега 

отново се поставя въпросът пред Централната избирателна комисия 

кой трябва да изплати тази сума.  

Предлагам ви в тази връзка и въз основа на обсъждане в 

работна група да изпратим писмо на министъра на финансите, което 

е качено в моята папка. Ще ви помоля да погледнете писмо „МФ“, с 
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което отново да поставим въпроса за това кой следва да изплаща 

разходите на общинските избирателни комисии, които са им 

възложени по съдебни дела като депозити на вещи лица, разходите 

въз основа на съдебни решения, с които са осъдени общински 

избирателни комисии по дела, по които са страни, както и разходите 

по които Централната избирателна комисия е осъдена да заплати 

разноски по дела, по които общинските избирателни комисии са 

страни. 

Предлагам ви да приложим към писмото до министъра на 

финансите като примери – кореспонденцията с община Сливен, 

която ви докладвах току-що, както и кореспонденцията със 

Столична община във връзка с искането на ОИК – Столична, за 

заплащане на 10 000 лв. депозит за вещи лица по административно 

дело № 10768, за което, в крайна сметка, след разменената 

кореспонденция между Централната избирателна комисия и 

Столична община, Административен съд – София град, разпореди на 

Централната избирателна комисия да внесе сумата, но тази сума се 

внася от бюджета на Централната избирателна комисия. 

В тази връзка ви предлагам да изпратим писмото до 

министъра на финансите, като изразим и готовност за среща и 

обсъждане на въпроса и намиране на решение как да бъдат 

изплащани. Включила съм предложението, което е изразявано 

няколко пъти пред съответните министри на финансите, че 

Централната избирателна комисия смята, че тези разходи трябва да 

бъдат изплащани от кметовете на общини. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева), 

против – няма.  
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РОСИЦА МАТЕВА: Ще помоля по-късно за следващ доклад, 

тъй като току-що ми бяха донесени преписки, с които следва да се 

запозная. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте в „Доклади по административни преписки“. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, на първо място, обръщам 

внимание, че във вътрешната мрежа, в папка „Заседания“ с днешна 

дата е публикуван графикът за предаване на хартиените бюлетини 

на общинските избирателни комисии на представители на общините. 

Както знаете, уведомихме всички общини и общински избирателни 

комисии, че след получаване на хартиените бюлетини следва да 

получат ролките със специализирана хартия от Централната 

избирателна комисия – вход откъм „Дондуков“. Във вътрешната 

мрежа в папка с моите инициали има папка „Ролки и кашони ЧМИ, 

НМИ – 23 юни 2024 г.“  

Моля да погледнете справката за брой ролки за секции с 

машини – първия файл. 

Предлагам ви да одобрим предаване по два броя ролки на 

машина на представители на общинските избирателни комисии на 

общините. За целта да се подпишат приемо-предавателни протоколи 

като за Централната избирателна комисия да подписват двама 

членове на Комисията. Броят на ролките е съобразно броя на 

машините по ОИК и е посочен в тази табличка. 

Предлагам да одобрим това предложение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), 

против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с писмо с вх. № ЦИК-21-
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182/5 от 19 юни 2024 г. сме получили искане от ръководителя на 

одитния екип от Сметната палата – иска се предоставяне на всички 

действащи договори, за които има извършени плащания през 2023 г. 

и са поети ангажименти за плащания, в срок до днес – 20 юни 2024 г. 

В тази връзка е представена докладна записка вх. № 25-129 от 

20 юни 2024 г. с приложена флашка и проект на писмо до 

ръководителя на одитния екип за предоставяне на информация по 

писма с вх. № ЦИК-21-182/2 от 17 юни 2024 г., както и последното 

писмо от 19 юни 2024 г. Посочени са документите, които се 

съдържат в електронния носител. 

Предлагам да изпратим писмото и информацията на 

ръководителя на одитния екип. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с писмо с вх. № ЦИК-МИ-19-

258/3 от 18 юни 2024 г. Печатницата на БНБ ни информира, във 

връзка с направеното предложение от Централната избирателна 

комисия, че оставените за съхранение при тях ролки със 

специализирана хартия, произведени за изборите за народни 

представители на 2 април 2023 г., както и за местните избори на 

29 октомври 2023 г., да бъдат унищожени, за което да се състави 

протокол, екземпляр от който да се предостави на Централната 

избирателна комисия. Печатницата ни информира, че, тъй като те не 

представляват технологичен брак съгласно подписаните между 

Печатницата на БНБ и Централната избирателна комисия договори 

от 2023 г. за двата избора, ни информират, че не възразяват да се 

унищожи хартията, за което са поискали оферта и ни предоставят 

информация за условията по тази оферта за унищожаване. 
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В тази връзка е представена докладна записка с вх. № ЦИК-

25-127/20.06.2024 г., с оглед на това, че Централната избирателна 

комисия има сключен Договор с „Евроимпекс“ ЕООД № 33 от 

2023 г. за унищожаване чрез шредиране на документи, да поискаме 

от дружеството да ни отговорят на въпроса дали могат да унищожат 

съхраняваните в Печатницата на БНБ ролки със специализирана 

хартия. 

Предлагам да изпратим такова писмо на „Евроимпекс“ 

ЕООД. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на писмо до „Евоимпекс“ ЕООД. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма. 

 СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка с вх. № 

ЦИК-25-126/19.06.2024 г. се предлага – в изпълнение на указания на 

Министерството на финансите във връзка с изпълнението на Закона 

за държавния бюджет, да изпратим писмо, с което да ги уведомим, 

че за месец юни тази година в Централната избирателна комисия не 

са планирани за одобрение средства за капиталови разходи. Има 

представена попълнена форма съгласно указанията. 

Предлагам да одобрим изпращането на тази информация. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка с вх. 

№ ЦИК-25-125/19.06.2024 г. се прави предложение във връзка с 
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техническото поддържане на служебния автомобил на Централната 

избирателна комисия.  

Към докладната записка са представени оферти от 

доставчици на сервизни услуги във връзка с необходимостта от 

извършване на ремонт. Офертите включват ремонт, както е посочено 

в самата докладна записка. Офертата с най-ниска стойност е на 

„Ауто Ойл България“ ООД. Към докладната записка има представен 

контролен лист. 

Предлагам ви да одобрим прогнозна стойност до 3500 лв. с 

ДДС и да разрешим изплащането им по бюджета на Централната 

избирателна комисия по офертата на „Ауто Ойл България“ ООД. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка с вх. 

№ ЦИК-25-122/19.06.2024 г. се представя становище въз основа на 

получените писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-19-561/6 от 14 юни 2024 г.; 

отчети за извършена услуга с вх. № ЦИК-ЕП/НС-19-561/8 от 14 юни 

2024 г.; и с вх. № ЦИК-ЕП/НС-19-561/7 от 14 юни 2024 г. от 

Печатницата на БНБ по двата договора за изработка и доставка на 

хартиени бюлетини, както и на специализирана хартия за машинно 

гласуване. Видно от докладната записка са представени всички 

необходими документи по изпълнението на двата договора, изразено 

е становище за приемане на изпълнението на Договор № 18 и 

Договор № 19 от 28 май 2024 г. между Централната избирателна 

комисия и изпълнителя. 

Въз основа на така представените отчети и доказателства 

съгласно сключените договори, предлагам с протоколно решение да 

приемем изпълнението на Договор № 18 и Договор № 19 от 28 май 
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2024 г. и да изпратим писмо до Печатницата на БНБ, с което да ги 

уведомим за това решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, въз основа на новопостъпила 

в Централната избирателна комисия  фактура от 17 юни 2024 г.  от 

„ЕВРО-АЛИАНС“ ООД е представена докладна записка с вх. 

№ ЦИК-25-123 от 19 юни 2024 г. Въз основа на представената 

фактура, извършената проверка по изпълнението на договора с 

„ЕВРО-АЛИАНС“ ООД, както и представената справка за преводи 

по договора от деловодител и директор на дирекция, към докладната 

записка е приложен контролен лист за извършване на предварителен 

финансов контрол, ви предлагам да приемем работата по договора 

като извършена дейност въз основа на отчета и да одобрим 

извършването на плащането на стойност 467,22 лв. с ДДС със 

средства по § 10-20 „Външни услуги“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА:  Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Цветанка Георгиева), 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, получихме писмо с вх. 

№ ЦИК-МИ-11-425/1 от 19 юни 2024 г. от община Севлиево във 

връзка с изпратеното от нас писмо с приложена табличка указания 

относно събиране на информация за броя на гласувалите избиратели 

на частичните и нови избори на 23 юни 2024 г., че има разминаване 
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между указанието по писмото и приложената таблица. Наистина 

имаше несъответствия и в тази връзка ви предлагам за последващо 

одобрение изпратено писмо с вчерашна дата до всички общински 

избирателни комисии и общините с насрочени частични и нови 

избори с приложена актуална таблица, с указанието къде да се 

публикува информацията и коя информация да бъде изпращана по 

електронната поща на Централната избирателна комисия, 

включително, че за всяка машина се предвидени ролки със 

специализирана хартия за машинно гласуване, за което имаше данни 

и в първото писмо, че следва да бъдат получени от Централната 

избирателна комисия. 

Писмото за последващо одобрение е във вътрешната мрежа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с вх. № ЦИК-ЧМИ-06-61 от 

18 юни 2024 г. ОИК – Хаджидимово, ни изпраща сканирано решение 

за определяне на членове от ОИК, които да получат хартиените 

бюлетини и ролките със специализирана хартия. Докладвам го за 

сведение. 

За сведение ви докладвам и писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-

1352/2 от 19 юни 2024 г. отговор от кмета на община Цар Калоян във 

връзка с получено възражение във връзка с отказа да се ползва личен 

транспорт при транспортиране на протоколи и книжа от 

произведените избори на 9 юни 2024 г.  

С докладна записка с вх. № ЦИК-25-124 от 19 юни 2024 г. се 

предлага да изпратим писмо до Министерството на финансите, 

дирекция „Държавно съкровище“ за сторниране на разходи. Става 

дума за възстановена сума в размер на 1600 лв. от Х.              П.                   

Д.         Това представлява глоба по наказателно постановление 8-



15 

МИ от 17 май 2024 г.  

Предлагам да одобрим изпращането на писмо до 

Министерството на финансите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма.  

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

Определям госпожа Матева за малко да води заседанието. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви постъпило 

писмо с вх. № ЦИК-ЕПНС-04-1480 от 17 юни 2024 г. от IV-то РУ 

при СДВР, с което във връзка с извършване на проверка се изисква 

от Централната избирателна комисия да предостави информация 

относно данни как следва да се процедира и какви указания са 

налични при секционните избирателни комисии, когато избирател 

по погрешка е гласувал само за единия вид избор дали следва да 

бъде допускан за гласуване – става въпрос за гласуване на 

специализираното устройство за машинно гласуване, повторно.  

В моя папка от днешна дата с проектен № 10674 е подготвено 

писмо в отговор на така зададения въпрос и изискуемата 

информация. Моля да се запознаете със съдържанието и ако имате 

предложения по писмото, след което да го гласуваме за изпращане 

към IV-то РУ при СДВР. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по предложения текст на писмо? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма.  
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ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви докладна 

записка с вх. № ЦИК-25-94 от 31 май 2024 г.  относно застраховките 

по обособена позиция № 4 „Медицински застраховки за превоз по 

въздух на пътници и багаж“. С докладната записка се предоставя 

информация по получените оферти от Застрахователно дружество 

БУЛСТРАД ВИЕНА ИНШУРЪНС ГРУП ЕАД, както и относно 

последно получената оферта, която надвишава многократно 

максималната прогнозна стойност на обявената обществена поръчка 

по тази позиция, поради което предложението е: предвид това, че се 

надвишава този праг, при необходимост за сключване на 

застрахователни полици, по тази позиция те да се сключват за 

конкретния случай със застрахователни дружества, които предложат 

цена, попадаща в максималната прогнозна стойност, която е общо 

100 лв.  

Поради това ви предлагам да гласуваме предложението да не 

се сключва към настоящия момент договор, а да се сключва при 

възникнала необходимост от осигуряване на такива застрахователни 

полици за всеки конкретен случай. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма.  

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Последният ми доклад в тази точка е 

по имейл е получено писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-09-1294/1 от 19 

юни 2024 г. от госпожа            К.              П., която желае да ѝ бъде 

върнат отговор дали Централната избирателна комисия се е 

произнесла по нейна жалба, като е прикачен предходен неин имейл 

от 10 юни 2024 г. Припомням, че докладвах тогава получения имейл, 

към който не беше представена изобщо жалба срещу Решене № 234 

на РИК – Добрич, поради което същото писмо беше докладвано и 
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прието за сведение. В този смисъл предлагам да изпратим отговор на 

госпожа П.            по имейл, с който я уведомяваме за тези 

обстоятелства. Писмото е в моя папка с проектен № 10675. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), 

против – няма.  

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Предлагам най-напред да изпратим 

едно писмо за предприемане на действия и за обяснения до 

„Информационно обслужване“ АД във връзка с писмо с вх. № ЦИК-

МИ-17-282/5 от госпожа Билева, за чието писмо отпреди десетина 

дни сме предприели съответните действия от Централната 

избирателна комисия за заличаване на данни. 

Предлагам сега да изпратим писмо до „Информационно 

обслужване“ АД с копие до госпожата за евентуално предприемане 

на действия и обяснения във връзка с случая. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 ( Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Цветанка Георгиева); против – няма.  

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Предлагам на вниманието на 

Комисията писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-21-1503 от 18 юни 2024 г. 

изпратено ни от Четиридесет и деветото народно събрание, в чиято 

комисия за пряко участие на гражданите и взаимодействие с 

гражданското общество е била получена жалба от госпожа                
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Н. 

Предлагам това писмо заедно с приложеното писмо на 

госпожа Новакова от 13 юни 2024 г. цитирам както е написано в 

писмото: „във връзка с нови правила за N-те избори“, за сведение, 

както и приложените по-рано с вх. № ЦИК-17-203 от 18 юни 2024 г., 

по които също беше взето съответното отношение. 

Предлагам за сведение писмо с вх. № ЦИК-НС-15-241/2 от 

19 юни 2024 г., което е от „Информационно обслужване“ АД и с 

което ни информират, че информацията на сайта с резултатите от 

изборите на 9 юни 2024 г. е актуализирана с добавянето на 

посочената в цитирано предишно писмо информация от 

Централната избирателна комисия до „Информационно обслужване“ 

АД. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Ципов, 

заповядайте в „Доклади по административни преписки“. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви с вх. № ЦИК-

ЕП/НС-04-1428/13.06.2024 г. Това е поредното писмо от ОД на МВР 

– Пловдив, с което искат проверка дали осем лица са кандидати или 

избрани за народни представители, кметове или общински 

съветници. 

В моя папка от днес ще видите проект на отговор до ОД на 

МВР – Пловдив, с който ги уведомяваме, че при проверката на 

осемте лица не се установи, че са били народни представители, 

кметове или общински съветници. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева), против – няма.  

Госпожо Ганчева, заповядайте в „Доклади по 
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административни преписки“. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви писмо, 

постъпило по електронната поща на Централната избирателна 

комисия с вх. № ЦИК-ЕП/НС-12-1509/19.06.2024 г., което е от 

председател на СИК в област Варна – така се е посочил господин    

А., който поставя въпроса за гласуване на служителите от 

общинската администрация, които са ангажирани в деня на 

изборите. Докладвам го за запознаване и за обсъждане при бъдещи 

наши решения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Георгиева, 

заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви с вх. 

№ ЦИК-ЕП/НС-17-1511/20.06.2024 г. – сигнал, който сме получили 

от В.          Х., с който ни съобщава, че е гласувала с машина в 

изборите в 25 – МИР, София, но е направила проверка в 

електронната мрежа на Централната избирателна комисия и оттам е 

получила съобщение, че посоченото лице не е налично в нито един 

списък и моли за проверка, защото счита, че нейния вот не е отразен. 

Оставила е един телефон за връзка, който се оказа, че е в Бахрейн. 

Тъй като от сигнала не става ясно каква точно проверка е правила и 

какво е очаквала като резултат. Не е ясно нейното искане, а опитът 

ми за връзка с нея, за да изясним ситуацията, се оказа неуспешен. 

Докладвам това писмо за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Матева, 

заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

с вх. № ЦИК-21-207/20.06.2024 г. от председателя на Сдружение 

„Памет“ Д.          П., с което на основание т. 3.4 от Правилата за 

работа на Обществения съвет към Централната избирателна комисия 

ни уведомява, че Сдружение „Памет“ е номинирала за свой 

представител в Обществения съвет Р. А. и моли да бъде 

актуализирана информацията. Писмото е изпратено както до 

председателя на Обществени съвет, така и до Централната 
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избирателна комисия и е подписано с електронен подпис. 

Предлагам ви да вземем решение да бъде отразена 

корекцията на интернет страницата на Централната избирателна 

комисия в секция „Обществен съвет – състав“, като бъдат 

актуализирани данните за представителя на Сдружение „Памет“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева), против – няма.  

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви докладна записка 

с вх. № ЦИК-25-128/20.06.2024 г. Тя е във връзка с постъпила 

фактура от БГНЕС КОРПОРЕЙШЪН ЕООД относно онлайн 

излъчванията на брифингите и жребиите на Централната 

избирателна комисия във връзка с произведените избори за 

Европейски парламент и за Народно събрание на 9 юни 2024 г., като 

е посочено е колко брифинги и жребии са излъчени. Има и 

постъпила фактура, която е с вх. № ЦИК-ЕП/НС-3/3 от 19 юни 

2024 г., има и контролен лист за финансов контрол, като е изразено 

мнение за законосъобразност на извършения разход.  

Предлагам ви да приемем решение да бъде изплатена сумата 

по фактурата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева), против – няма.  
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Колеги, имате ли предложения по дневния ред? 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Моля да включим нова точка 

„Промени в състава на ОИК – Симитли“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам ви това 

да е точка пета от дневния ред. 

Други предложения? 

Господин Баханов, добавям ви в „Доклади по 

административни преписки“. 

Други предложения? 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Да добавим решение за регистрация 

на наблюдатели. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам това да е 

точка шеста: „Проект на решене относно регистрация на 

наблюдатели в изборите на 23 юни 2024 г.“. 

Други предложения има ли, колеги? Няма. 

Моля, режим на гласуване за допълването на дневния ред. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), 

против – няма.  

Господин Баханов, заповядайте в: „Доклади по 

административни преписки“. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, докладвам ви с вх. 

№ ЦИК-11-199/17.06.2024 г. от госпожа          П., която ни 

информира, че към настоящия момент е назначена за член ОИК – 

Куклен, с решение от 29 август 2023 г. и би искала да попита: какви 

документи са необходими да представи пред нас поради промяна 

във фамилия след сключен граждански брак? 

Предлагам да ѝ отговорим, тъй като е представила и телефон, 

че следва да представи удостоверение за граждански брак и нова 

актуална лична карта с променените имена, за да издадем ново 
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удостоверение на въпросното лице – член на ОИК – Куклен. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), 

против – няма. 

Колеги, в тази точка ви предлагам в изпълнение разпоредбите 

на Изборния кодекс да изпратим на основание чл. 301, ал. 8 от 

Изборния кодекс и чл. 390, ал. 8 актуализираната база данни със 

съответните решения на Централната избирателна комисия от 

произведените избори за Народно събрание: до президента на 

Република България; до Националната библиотека; до СУ „ Св. 

Климент Охридски“; до председателя на Българската академия на 

науките; до министър-председателя; и до председателя на Народното 

събрание. Проектите на писма са в моя папка с проектни номера от 

10662 до 10667, включително. 

Колеги, моля за вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), 

против – няма.  

 

Преминаваме към точка втора от дневния ред:  

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо от 

Софийска градска прокуратура, V-ти Специализиран отдел, с вх. 

№ ЦИК-ЕП/НС-08-1135/2 от 18 юни 2024 г., с което във връзка с 

извършваща се в СГП проверка по прокурорска преписка 
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№ 13372/2024 г. по описа на СГП, като допълнение към изискани и 

постъпили от Централната избирателна комисия материали, и на 

основание чл. 145, ал. 1 от Закона за съдебната власт се моли да 

бъдат предоставени: заверено копие от писмо изх. № ЦИК-ЕП/НС-5-

789 от 2024 на председателя на Централната избирателна комисия и 

писмо-справка, съдържащо информация изпращано ли е това писмо 

до всички областни управители в страната и ако да, по чия 

инициатива и в изпълнение на кое решение, какво е основанието за 

изпращането му до адресати извън посочените в Решение № 3371-

НС от 27 май 2024 г. на Централната избирателна комисия.  

Колеги, предлагам ви да изпратим ново писмо до прокурор 

Денков от СГП, с което да му изпратим копие от писмо № ЦИК-

ЕП/НС-05-789, което е гласувано от Централната избирателна 

комисия на 28 май 2024 г. и е във връзка с докладвана постъпила 

преписка с вх. № ЦИК-ЕП/НС-05-789 от 28 май 2024 г., като 

информираме по втория въпрос прокурор Денков, че писмото е 

гласувано от Централната избирателна комисия с необходимия 

кворум и мнозинство, изпратено е по решението на Централната 

избирателна комисия до всички областни управители и на практика 

това представлява също решение на Централната избирателна 

комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева), против – няма.  

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви, че с вх. № ЦИК-

95-11/18.06.2024 г. във Върховния административен съд е внесена 

преписка по жалба до Върховния административен съд чрез 

Централната избирателна комисия срещу Решение № 3482 от 14 юни 
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2024 г. на Централната избирателна комисия, с което Централната 

избирателна комисия обяви имената на избраните народни 

представители.  

Жалбата е подадена от партия ВЕЛИЧИЕ и е образувано по 

жалбата адм. дело № 6294/2024 г. Докладвам ви Определение по 

дело № 7514 от 18 юни 2024 г., с което Върховният 

административен съд оставя без разглеждане жалбата с посочения 

входящ номер, която е подадена от ПП ВЕЛИЧИЕ, представлявана 

от госпожа П.,          чрез пълномощник адвокат Матеева против 

Решение № 3482.  

Мотивите на Върховния административен съд са, че редът за 

оспорване на изборни резултати в избори за народни представители 

и за избора на конкретен народен представител се решава от 

Конституционния съд, като този ред е регламентиран в нормите на 

чл. 305 и чл. 306 от Изборния кодекс. В случая редът, по който е 

постъпила жалбата и разглеждането по чл. 58, ал. 1 от Изборния 

кодекс от Върховния административен съд, е недопустим, така че по 

тази причина е оставена без разглеждане жалбата на партия 

ВЕЛИЧИЕ срещу решението на Централната избирателна комисия 

за обявяване на народните представители. Докладвам го за сведение. 

Колеги, докладвам ви Заявление с вх. № ЦИК-ЕП-09-76/3 от 

19 юни 2024 г. от адвокат В.           Т., пълномощник на коалиция 

СИНЯ БЪЛГАРИЯ С това заявление се изисква изплащане на 

присъдена по административно дело № 5619/2024 г. по описа на 

Върховния административен съд, петчленен състав, сума в размер 

на 1000 лв. и е представен изпълнителен лист в оригинал, издаден от 

ВАС, с което е осъдена Централната избирателна комисия да 

заплати на коалиция СИНЯ БЪЛГАРИЯ сумата от 1000 лв.  

Колеги, преписката ни е представена така, както е постъпила 

– няма контролен лист, и ще възложа на администрацията да бъде 

изготвен контролен лист съгласно Правилата на Централната 

избирателна комисия, както и да бъде проверено дали в 

счетоводството може да бъде поето задължението за тази година или 
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ще бъде предвидено за следващата година. 

Колеги, докладвам ви искане за оспорване на резултатите от 

изборите за членове на Европейския парламент и за народни 

представители, произведени на 9 юни 2024 г. с вх. № ЦИК-ЕП/НС-

09-1508/19.06.2024 г. Искането е чрез Централната избирателна 

комисия до Министерския съвет, до Върховния касационен съд, до 

Върховния административен съд, до главния прокурор на Република 

България. Искането е от           В.            А. – председател на партия 

„Народна партия истината и само истината“.  

Предлагам ви да се запознаете с искането. Има представени 

доста отпечатани – неясно от кого и как, документи.  

Предлагам ви след обсъждане да преценим до кого да 

изпратим това искане – до всички посочени адресати или само до 

някои от тях. 

Предлагам искането да бъде препратено до посочените от 

подателя на искането – Министерски съвет, Върховен касационен 

съд, Върховен административен съд и главния прокурор на 

Република България, с едно писмо, като посочим в писмото, че 

приложенията към искането в оригинал така, както са подадени в 

Централната избирателна комисия, се изпращат на първия от 

адресатите на писмото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева), против – няма.  

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви за запознаване 

писмен отговор до Административен съд – Пазарджик, по адм. дело 

№ 587/2024 г., насрочено за 25 юни 2024 г. То е по жалба на Х.             

Н.            В. срещу писмо на Централната избирателна комисия. 
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Предлагам да се запознаете с подготвения от юрисконсултите 

отговор и в по-късната част на заседанието да го гласуваме, ако 

нямате предложения за допълнение и корекции. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

По-късно ще го подложа на гласуване. 

 

Преминаваме към точка шеста: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНЕ ОТНОСНО РЕГИСТРАЦИЯ НА 

НАБЛЮДАТЕЛИ В ИЗБОРИТЕ НА 23 ЮНИ 2024 Г. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Проектният номер е 5165 и е за 

вземане на решение относно регистрация на наблюдател от 

Сдружение ЕВРОПЕЙСКА АСОЦИАЦИЯ ЗА ЗАЩИТА НА 

ЧОВЕШКИТЕ ПРАВА – БЪЛГАРИЯ.  

Постъпило е заявление от представляващ Сдружението, което 

е регистрирано с Решение № 2741-МИ от 20 октомври 2023 г. за 

участие с наблюдатели в изборите за общински съветници и за 

кметове на 29 октомври 2023 г. със споменатото решение на 

Централната избирателна комисия. Към настоящото заявление са 

приложени пет декларации по образец и списък с имената и ЕГН-та 

на лицата, които да бъдат регистрирани като наблюдатели.  

След извършената проверка е установено, че всички лица, 

предложени да бъдат регистрирани като наблюдатели, към датата на 

регистрацията отговарят на изискванията на Изборния кодекс. 

Предлагам Централната избирателна комисия да  

„РЕШИ: 

Регистира като наблюдатели 5 упълномощени представители 

на сдружение ЕВРОПЕЙСКА АСОЦИАЦИЯ ЗА ЗАЩИТА НА 

ЧОВЕШКИТЕ ПРАВА – БЪЛГАРИЯ, както следва по списък. 

Регистрираните наблюдатели да се впишат в публичния 

регистър и да им се издадат удостоверения.“ 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева), против – няма.  

Решението е № 3489-МИ/20.06.2024 г. 

 

Преминаваме към точка пета: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРОМЕНИ В 

СЪСТАВА НА ОИК – СИМИТЛИ, ОБЛАСТ БЛАГОЕВГРАД. 

Господин Ципов, заповядайте в точка пета. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в Централната избирателна 

комисия в Централната избирателна комисия е постъпило 

предложение с вх. № ЦИК-МИ-09-432/20.06.2024 г. от Марио 

Граченов, упълномощен представител на коалиция „Продължаваме 

Промяната – Демократична България“, за промяна в състава на 

ОИК – Симитли. Предлага се на мястото на Агнеса Резеник 

Ангелова – заместник-председател на ОИК, да бъде назначена 

Милица Георгиева Ташева, и на мястото на Елица Василева Иванова 

– член на ОИК, да бъде назначен Васил Стефанов Бухов.  

Към предложението са приложени: заявления от Агнеса 

Резеник Ангелова и Елица Василева Иванова за освобождаването им 

като заместник-председател и член на ОИК; декларации по чл. 75, 

ал. 7, т. 1, чл. 80, ал. 1 и 3, чл. 81 във връзка с чл. 66 и чл. 3, ал. 3 ИК, 

копия от дипломите за завършено висше образование на Милица 

Георгиева Ташева и Васил Стефанов Бухов и пълномощно. 

На съответните основания от Изборния кодекс ви предлагам 

Централната избирателна комисия да 

„РЕШИ: 
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Освобождава като зам.-председател на ОИК – Симитли, 

област Благоевград, Агнеса Резеник Ангелова, със съответното ЕГН, 

и анулира издаденото ѝ удостоверение. 

Освобождава като член на ОИК – Симитли, област 

Благоевград, Елица Василева Иванова, със съответното ЕГН, и 

анулира издаденото ѝ удостоверение. 

Назначава за зам.-председател на ОИК – Симитли, област 

Благоевград, Милица Георгиева Ташева, със съответното ЕГН. 

Назначава за член на ОИК – Симитли, област Благоевград, 

Васил Стефанов Бухов, със съответното ЕГН. 

На назначените заместник-председател и член на ОИК да се 

издадат удостоверения.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), 

против – няма.  

Решението е № 3490-МИ/20.06.2024 г. 

Колеги, прекъсвам заседанието. Ще продължим в 14,00 ч. 

 

(След почивката.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия.  

Девет членове сме в залата – имаме кворум. 

Продължаваме с доклади в точка втора.  

Господин Чаушев, заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, в моя вътрешна папка 

има проект на решение срещу Решение № 87-ЕПНС от 20 май 

2024 г.  на РИК – Пазарджик. Ние сме се произнесли. Оставили сме 
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го без разглеждане. Става въпрос за нарушение на предизборната 

агитация. Върховният съд се е произнесъл и мотивите са да се 

произнесем по същество.  

Предлагам ви този проект на решение – да потвърдим 

решението на РИК – Пазарджик, № 87-ЕП/НС от 20 май 2024 г. и 

съответно това решение на РИК – Пазарджик, да се обжалва, 

евентуално, пред Административен съд – Пазарджик.  

Преписката е в вътрешната мрежа. Става въпрос, че във 

Велинград – има снимки и публикации в електронни медии и 

издания, че опреден тип лица, изписани в решението, са присъствали 

на градския площад. Има ги, вижте ги. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева) против – няма.  

Решението е № 3491-ЕП/НС/20.06.2024 г. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, предлагам да гласуваме 

подготвения писмен отговор на жалбата от        Х.          Н.          В., 

който да бъде изпратен до Административен съд – Пазарджик, по 

административно дело № 587/2024 г. като на заседанието на 25 юни 

2024 г. Централната избирателна комисия да не изпраща 

представител. 

Колеги, оттеглям предложението си да бъде гласуван 

отговорът. Когато проверим фактическата обстановка и допълним 

подготвения отговор, ще го внеса отново на обсъждане и приемане. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Георгиев, 

заповядайте с Вашия проект на решение. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Предлагам два проекта на решения 

във връзка с възстановяване на внесени депозити на партии, 
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коалиции и инициативни комитети. Първият проект е с № 5163 в 

папката с мои инициали и е проект за решение относно 

възстановяване на депозити на партии, коалиции и инициативни 

комитети, регистрирани за участие в изборите за членове на 

Европейския парламент от Република България на 9 юни 2024 г.  

Предлагам Централната избирателна комисия, след като се 

запознае с проекта, да гласува решението, с което в първа точка се 

предлага да се възстанови внесения депозит, както следва: първа 

точка – на партиите и коалициите, които са получили не по-малко от 

1 на сто от действителните гласове на изборите за членове за 

Европейския парламент на национално ниво от Република България; 

втора точка – да не се възстановяват внесените депозити на тези 

партии и коалиции, които са получили по-малко от 1 на сто от 

действителните гласове, както и от инициативния комитет, чийто 

кандидат е получил по-малко от 1 на сто от действителните гласове; 

трета точка – да не се възстановяват и внесените депозити от два 

инициативни комитета, които са регистрирани като такива, но не са 

регистрирали независим кандидат. 

В проекта се предлага невъзстановените суми да се преведат 

така, както е по закон, тоест според Изборния кодекс. 

Предлагам проекта за запознаване. Предлагам и едно 

допълнение в частта, отнасяща се до възстановяване: в отделна 

точка да се възстановят и 100 лв. – сума, внесена във връзка с 

кандидатстване за инициативен комитет, който така и не е 

регистриран. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма.  

Решението е № 3492-ЕП/20.06.2024 г. 



31 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Следващият проект е с проектен 

номер 5164 и е във връзка с възстановяването на депозитите, но на 

партии и коалиции, участвали в изборите за народни представители 

на 9 юни 2024 г.  

Решението е аналогично – в изборите за народни 

представители отбелязваме, че на 9 юни 2024 г. не са участвали и 

няма подадени гласове за независими кандидати. 

Предлагам след запознаване и със съответните части за 

възстановяване и за не възстановяване отново да преминем към 

гласуване на предложеното решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма.  

Решението е № 3493-НС/20.06.2024 г. 

Колеги, определям за малко заседанието да води госпожа 

Матева. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

преминаваме към точка четвърта:  

ИСКАНЕ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ НА ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА 

ОИК. 

Заповядайте, колега Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, постъпило е искане за 

изплащане на възнаграждения от ОИК – Кюстендил, с вх. № ЦИК-

МИ-27-54 от 14 юни 2024 г. за проведени две заседания на 1 и на 4 

май 2024 г.  и две дежурства – на 2 и на 13 май 2024 г. Приложени са 

всички необходими документи, включително контролен лист и 

счетоводна справка за размера на възнагражденията, които са на 

обща стойност 1808, 80 лв. заедно с осигурителните вноски. 

Предлагам да одобрим с протоколно решение изплащането на 
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възнагражденията на ОИК – Кюстендил. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по доклада и предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма.  

Колеги, връщам в точка първа. Кой има доклади? 

Заповядайте, колега Солакова.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам за запознаване вх. 

№ ЦИК-25-101/1 от 19 юни 2024 г. – докладна записка относно 

приемането на работата по гражданските договори с външни 

сътрудници за подпомагане дейността на Централната избирателна 

комисия в периода на изборите и приемането на данни и документи 

от районните избирателни комисии и съответно секционните 

избирателни комисии, включително подмомагане в частта 

„Разглеждане на жалби в изборния ден“ – за запознаване и връщане 

за изготвяне на контролен лист за предварителен финансов контрол.  

От РИК – Плевен, с вх. № ЦИК-ЕП/НС-10-1501/18.06.2024 г. 

сме получили документи за приобщаване към документацията на 

районната избирателна комисия от предадените протоколи на РИК и 

на СИК от произведените избори. Докладвам ги за сведение на 

Централната избирателна комисия и за приобщаване към 

документацията на РИК – Плевен. 

Писмо от кмета на община Алфатар с вх. № ЦИК-ЕП/НС-06-

1495 от 18 юни 2024 г. във връзка с наше писмо по Решение № 3438-

ЕП/НС от 7 юни 2024 г. дали възнаграждението се отнася за всички 

членове, които представят протоколи и други изборни книжа или 

само за членовете, които представят протоколите в РИК. 

Изпратихме писмо до всички общини и районните избирателни 

комисии, в които изрично посочихме, че следва да се изплати на 
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всички членове на секционната избирателна комисия, която е 

включена в списъка. 

С вх. № ЦИК-15-142/2 от 18 юни 2024 г. сме получили 

уведомително писмо от „Рикуест“ ООД във връзка с наше писмо, с 

което предложихме да се подпише Допълнително споразумение за 

продължаване на Договор № 4 от 2022 г., ни уведомяват, че няма да 

преподпишат Допълнителното споразумение за още 12 месеца, 

защото компютърната конфигурация, на която се поддържа 

софтуерната програма, е остаряла и амортизирана, поради което 

фирмата не може да поеме поддръжката и гарантирането на 

нормалната работа. Докладвам ви го за запознаване и обсъждане на 

работна група. 

Колеги, от Централен държавен архив сме получили писмо с 

вх. № ЦИК-21-175/1 от 18 юни 2024 г. – връщат ни утвърдени два 

комплекта документи от извършена експертиза на документи от 

архива на Централната избирателна комисия за 2013 г. и 2014 г. 

Докладвам го за сведение. 

Колеги, от Община Иваново с вх. № ЦИК-МИ-06-

398/18.06.2024 г. сме получили искане за унищожаване на изборни 

книжа и материали от произведените избори за общински съветници 

и за кметове на 29 октомври 2023 г.  

Ние имаме решение, с което сме дали разрешение и указание 

за унищожаване на неизползвани бюлетини и формуляри, останали 

след произвеждане на местните избори в общинските, съответно в 

областните администрации. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, прекъсвам 

заседанието за 15 минути. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

Господин Георгиев, имате ли готовност с проекта на решение 
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за промяна в ОИК – Бойчиновци? 

Заповядайте в точка пета. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Проектът е с проектен номер 5169 в 

папката с мои инициали и е за решение относно промени в състава 

на ОИК – Бойчиновци, област Монтана. 

В Централната избирателна комисия е постъпило 

предложение за промяна като се предлага на мястото на досегашния 

председател да бъде назначена Елизабета Стефанова Ценкова, 

досегашен член, а на нейното мястото да бъде назначена Силвия 

Кирилова Владимирова. 

Към предложението са приложени: заявление от досегашния 

председател за освобождаването ѝ като председател на ОИК; 

декларация по чл. 75, ал. 7, т. 1, чл. 80, ал. 1 и 3, чл. 81 във връзка с 

чл. 66 и чл. 3, ал. 3 ИК, копие от дипломата за завършено висше 

образование на Силивия Кирилова Владимирова и пълномощно. 

Предвид изложеното и на съответното ооснование от 

Изборния кодекс Централната избирателна комисия да 

„РЕШИ: 

Освобождава като председател на ОИК – Бойчиновци, област 

Монтана, Габриела Илиева Димитрова-Николова, със съответното 

ЕГН и анулира издаденото ѝ удостоверение. 

Назначава за председател на ОИК – Бойчиновци, област 

Монтана, Елизабета Стефанова Ценкова, със съответното ЕГН, и 

анулира издаденото ѝ удостоверение.  

Назначава за член на ОИК – Бойчиновци, област Монтана, 

Силвия Кирилова Владимирова, със съответното ЕГН. 

На назначените председател и член на ОИК да се издадат 

удостоверения.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 
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Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма.  

Решението е № 3494-МИ/20.06.2024 г. 

Господин Войнов, заповядайте в точка първа от дневния ред: 

Доклади по административни преписки. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпили са писма от 

„Сиела Норма“ АД в с вх. № ЦИК-15-354/21/22/23. С тях ни 

изпращат екраните на електронните бюлетини и резултатните 

файлове за новите и частични избори на 23 юни 2024 г. След като 

бяха прегледани всички електронни бюлетини се констатира, че е 

допусната техническа грешка в екрана на бюлетината за кмет на 

Кметство Громшин като в местната коалиция „Заедно за силна 

община“ „Българска социалдемократическа партия“ е изписана с 

главни букви вместо с малки.  

В тази връзка предлагам да одобрим останалите екрани и да 

изпратим писмо до „Сиела Норма“ АД, с което да им укажем да 

коригират допуснатата грешка в бюлетината за кмет на Кметство 

Громшин. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), 

против – няма.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„Сиела Норма“ АД с вх. № ЦИК-МИ-15-354/24 с него ни 

предоставят списък, който съдържа техниците по избирателни 

секции за новите и частични избори на 23 юни 2024 г.  

Предлагам да изпратим с писмо списъка с техниците на 

всички общински избирателни комисии, в които ще има машинно 

гласуване на 23 юни 2024 г.  
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по това предложение? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, във връзка с новите и 

частични избори на 23 юни 2024 г. предлагам да изпратим писмо до 

кметовете на общини и до общинските избирателни комисии, в 

които ще има машинно гласуване, с което да им изпратим системния 

хеш, който трябва да бъде предоставен на всички секционни 

избирателни комисии. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, предлагам и да публикуваме 

системния хеш на интернет страницата на Централната избирателна 

комисия в раздел „Съобщения“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, постъпило е писмо от ГД 

„Жандармерия“, с вх. № ЦИК-ЕП/НС-04-482/1, с което ни 

уведомяват, че са създали необходимата организация за допускане в 

склада на „Карго-партнер“ ЕООД на лица и материали съгласно 

указания в наши писма. Докладвам го за сведение. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви отново 

запитване от БНТ с вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-1459, което докладвах на 

18 юни 2024 г.  

Предлагам да го препратим по компетентност на РИК – 23.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), 

против – няма.  

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия и насрочвам 

следващото заседание за утре, 21 юни 2024 г., от 10,30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 15,30. ч.) 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

Камелия Нейкова 

 

 

СЕКРЕТАР: 

Севинч Солакова 

 

 

 

 

Стенограф: 

Катя Данчева 


